
Nyhetsbrev til styret pr 01.02.21 fra styreleder. 

Hei styret. 

Det er få saker jeg trenger å informere om i forkant av styremøtet 9. februar. De aller fleste 
sakene mener jeg er godt kommunisert via diverse mailer og temamøter. Jeg synes det flyter 
godt i dialogen mellom administrasjonen og styret og mellom meg og dere. Hvis dere er av 
en annen oppfatning, regner jeg med at dere tar direkte kontakt. 

Følgende saker til orientering denne gangen. 

1. Finansiering av digitaliseringsprosessen  

2. Kick-start etter korona.  

1 FINANSIERING AV DIGITALISERINGSPROSESSEN. 

For å fortsette den gode digitaliseringsprosessen sentralt har NIF som orientert om i diverse 
mailer invitert idrettskretsene og særforbundene til å være med på et spleiselag. Her har vi 
hatt en god og involverende prosess. Det var 10 styremedlemmer med på temamøtet 
torsdag 28.01. Det var som kjent ekstraordinært kretsledermøte senere samme kveld. På det 
møtet deltok Turid, Pål og undertegnede. Det ble enstemmighet om å sende brevet som var 
laget av oss og Oslo IK til Idrettsstyret. Brevet ble sendt fredag 29.01. Det er ikke til å stikke 
under en stol at å betale kr 255.430 for vår del, mer enn det fotballforbundet skal betale, er 
en sum vi ikke kan akseptere i første omgang før vi får en bedre orientering om både 
prioritering og veien videre for digitaliseringsprosessen. Vi avventer derfor Idrettsstyrets 
behandling før vi foretar oss noe mer, og da sammen med de andre idrettskretsene. 

2 Kick-start etter korona. 

Vi og flere andre har nå tanker om en kick-start til høsten når vi igjen kan sette i gang 
aktivitetene for fullt. Vi er i dialog med flere av de andre paraplyorganisasjonene i Viken om 
en felles kick-start for frivilligeheten. Regjeringen er også utfordret, blant annet fra Olso 
kommune. Vi utfordrer fylkeskommunen til å være med. Søndag kveld ble følgende brev 
sendt Viken Fylkeskommune. Vi setter uansett i gang med planleggingen og Ole Martin er 
prosjektleder for prosjektet vi pr nå har døpt «bring back better». Her er utdrag fra den 
foreløpige prosjektskissen;  

Dette er fremdriftsplanen vi ser for oss: 

• Få med regionale frivillige organisasjoner på et felles prosjekt og i en felles prosjektgruppe 
• Prosjektgruppen drøfter og lander forslag til fysiske tiltak på lokalt nivå  

• Hver frivillig organisasjon har ansvar for lokal forankring innenfor egen «aktivitet»  

• I en prosjektgruppe vil det også landes ulike forslag til fysiske tiltak for å gjennomføre dette 
på lokalt og kommunalt nivå  



• Lokal forankring, i Viken idrettskrets’ tilfelle blir dette å pitche inn prosjektet til alle 
idrettsrådene i Viken fylke.  

• Ting må skje raskt, og vi ser for oss å lande en prosjektgruppe i løpet av uke 6. 

 


